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Akademický senát FSv ČVUT 

Zápis z 5. zasedání AS FSv, které se konalo dne 28. 5. 2014

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté:   prof. Kohoutková, prof. Hájek, prof. Pavelka, doc. Čiháková, Ing. Vlasák  
 

Doc. Košatka zahájil zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem 

zasedání.  
 

Program: 
1. Kontrola zápisu 

2. Návrh rozpisu prostředků NIV na rok 2014 (tajemník Ing. Vlasák, prof. 

Pospíšil) 

3. Návrh rozpočtu fakulty na rok 2014 (tajemník Ing. Vlasák, prof. Pospíšil) 

4. Návrh na doplnění VR FSv  

5. Různé 

- informace o studentské anketě (studentská komora) 

- informace z Akademického senátu ČVUT (doc. Cajthaml) 

- informace ze zasedání technické komise (Ing. Chalupa) 

- jiné 
 

Bod 1.  Kontrola zápisu 
Zápis z minulého zasedání AS byl schválen bez připomínek.  

 

Bod 2.  Návrh rozpisu prostředků NIV na rok 2014 
(tajemník Ing. Vlasák, prof. Pospíšil) 

 

Pan tajemník ozřejmil důvod zpoždění předložení návrhu rozpisu prostředků NIV. 

Návrh byl projednán vedením FSv i ekonomickou komisí AS FSv. Veškeré 

připomínky byly zapracovány. Diskutovalo se zapojení pedagogických výkonů 

kateder z oddělených státnic, které budou do metodiky začleněny od příštího 

roku. 

Ing. Pazderka upozornil na staré kódy předmětů u výčtu bakalářských prácí, kódy 

předmětů budou v materiálu aktualizovány (124BPA, 125BPA, 129BPA). 

Prof. Pospíšil za ekonomickou komisi shrnul, že je materiál projednaný a 

ekonomická komise jej doporučuje AS schválit. 
 

AS FSv ČVUT v Praze projednal a schválil Návrh rozpisu prostředků NIV na rok 2014. 

Hlasování: pro 23|proti 0| zdržel se 2 (z 25 přítomných senátorů). 

 

Bod 3.  Návrh rozpočtu fakulty na rok 2014  
(tajemník Ing. Vlasák, prof. Pospíšil) 

  

Pan tajemník uvedl základní informace k předloženému návrhu rozpočtu. Prof. 

Pospíšil za ekonomickou komisi doporučil návrh rozpočtu schválit. Byla otevřena 

diskuze.  

 

AS FSv ČVUT v Praze projednal a schválil Návrh rozpočtu fakulty na rok 2014. 

Hlasování: pro 25|proti 0| zdržel se 1 (z přítomných 26 senátorů). 

http://www.fsv.cvut.cz/senat/as2014/prezence.xls
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Bod 4.  Návrh na doplnění VR FSv 
Paní děkanka předložila AS FSv návrh na doplnění vědecké rady FSv o dalšího 

člena - prof. Konvalinku, rektora ČVUT. 

 

Hlasování: pro 26|proti 0| zdržel se 0 (z přítomných 26 senátorů). 

 

Bod 5.  Různé 
Ing. Fencl seznámil AS s vývojem příprav studentské ankety. Do konce týdne (1. 6. 

2014) by měla být anketa připravena ke spuštění.  
 

Doc. Cajthaml referoval o problémech diskutovaných na AS ČVUT: 

- prodej hotelu Krystal, 

- projekty IRP a jejich kontrola, 

- novým kancléřem ČVUT je Josef Svoboda, veškerá legislativa schvalovaná na 

ČVUT bude koordinována panem kancléřem, 

- zveřejňování vysokoškolských kvalifikačních prací budou zveřejňovány v plném 

rozsahu včetně posudků. Údaje o pracích a posudky budou veřejné a vkládané 

do IS KOS. Plné zveřejňování prací bude na rozhodnutí fakulty.  

- novela vysokoškolského zákona. 
 

Ing. Chalupa shrnul průběh jednání technické komise. Zápis z jednání je na 

webových stránkách fakulty. 

http://www.fsv.cvut.cz/senat/as2014/tech/20140522.pdf 
 

Doc. Košatka rekapituloval témata včerejšího setkání s panem rektorem, 

zejména: 

- Zamýšlené výstavbové projekty na ČVUT.  

- Zvažuje se o znovu-zavedení tzv. nultého ročníku.  

- Elektronický index bude zaveden od příštího školního roku, tištěný index 

bude v prvním roce zavedení inovace fungovat paralelně. Student si na 

požádání bude moci v dalších letech nechat své výsledky vytisknout.  

- VIC připraví pro Ministerstvo práce a sociálních věcí potřebné IT-

technologie.  

- Od roku 2015 je zvažováno parkování v Nové budově pro zaměstnance a 

studenty ČVUT v pracovní době zdarma. Zpoplatněné by byly noční hodiny 

a víkendy. 

Senátoři diskutovali problematiku prodeje pozemků.  

Ing. Pazderka doplnil informace z jednání na rektorátu ohledně zveřejňování 

závěrečných prací, kterého se za FSv účastnil. Paní děkanka komentovala celý 

vývoj problematiky zveřejňování prací. Zveřejňování prací je předmětem 

dlouhodobých diskuzí. Členové AS a jejich hosté intenzivně diskutovali tuto 

problematiku z různých hledisek.  
 

Doc. Cajthaml a Ing. Jíra se ptali, proč nemá FSv účet na Paypal a zda by údaje 

k fakultní platební kartě nemohli mít vedoucí kateder. Pan tajemník nyní pracuje 

na zavedení systému Global payments pro zahraniční platby. Jednodušší použití 

fakultní platební karty pan tajemník prověří. Senátoři diskutovali problematiku 

bezhotovostních plateb.  
 

Prof. Hájek upozornil na hodnocení doktorského studia. Bude probíhat stejně jako 

loni. Prof. Hájek poděkoval senátorům, kteří se v minulém roce zabývali 

hodnocením doktorandů, a vyzval členy AS k případným připomínkám.  

 

http://www.fsv.cvut.cz/senat/as2014/tech/20140522.pdf
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Doc. Cajthaml poděkoval jménem AS prof. Pavelkovi za organizaci humanitární 

pomoci pro Bosnu. 

 

Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude dle aktuální potřeby ve velké zasedací 

místnosti B169. 

 

doc. Ing. Bedřich Košatka, CSc. 

           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 


